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جهت دریافت آخرین اخبار و رویدادهای کیش و منطقه از 

پایگاه خبری، تحلیلی اقتصاد کیش 
دیدن  فرمایید

اقتصاد کیش -  آقای مهندس تصاویر تحســین آمیزتان در بازدید از نقاط مختلف جزیره با دوچرخه و پیاده را دیدیم. خیلی ارزشــمند است که میز 
مدیریت و ماشــین های لوکس آن چنانی را رها کرده اید و در گرمای تابســتان برای دیدن مشکلات ونواقص موجود شخصاً پا به میدان گذاشته اید و به 

گزارش های صد بار ویرایش شده و همیشه سانسور شده )!( اکتفا نمی کنید! آقای مهندس کارتان واقعا قابل تحسین است و جداً خدا قوت !

اقتصــاد کیــش -  عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس از پیگیری مشــکل 
کالاهای دپو شده بازرگانان قشمی در گمرک منطقه آزاد خبرداد. 

احمد مرادی در خصوص نشســت روز ۱۳ مرداد خود با دبیر شورای عالی مناطق 
آزاد کشــور، افزود: در این نشســت که به همراهی منصور آرامی)نایب رئیس کمیسیون 
عمران( و شیخ محمدعلی امینی از علمای برجسته استان هرمزگان و نمایندگان تجار و 

بازرگانان قشم برگزار شد، درخواست و گلایه بازرگانان قشمی مطرح شد.
وی بــا بیان اینکــه قانون تکلیفی را بر مناطق آزاد تکلیف کرده که یکســری امور 
با کاهش بروکراســی ها ســبب تســریع در امور بازرگانان و تجار شود، تصریح کرد: در 
مناطق آزاد ســایر کشــورها شاهد هستیم در حداقل زمان نیز امور بازرگانان انجام و این 
امر ســبب کاهش ریســک و برنامه ریزی دقیق بازرگانان و تصمیم گیری صحیح برای 

سرمایه گذاری می شود.
نایب رئیس کمیســیون انرژی مجلس با اشاره به اینکه متأسفانه این رویه در مناطق 
آزاد کشــورمان صدق نمی کند و ســبب فراری دادن سرمایه گذاران می شود، اظهار کرد: 
قوانین دست و پاگیر و مصوبه های گاه وبیگاه دولت سبب شده سرمایه گذاران با مصوبات 

یک شبه روبه رو و اطمینان لازم را از دست بدهند.
مرادی با بیان اینکه تجار با مجوز قانونی اقدام به واردات از طریق مناطق آزاد کرده و 
حالا  با مصوبه جدید دولت تمامی زندگی و خریدشان در گمرکات مناطق آزاد دپو شده 
و ســبب شکســت مالی سنگین آن ها شده است، خاطرنشان کرد: به دلیل اینکه دبیرخانه 
شورای مناطق آزاد زیر نظر رئیس جمهور است و از طریق وی منصوب می شود جلسه ای 

برگزار و دغدغه بازرگانان قشمی را انتقال دادیم.
وی با اشاره به اینکه مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس جلسه ای به همین منظور 
با معاون اول رئیس جمهور و رئیس کل بانک مرکزی برگزار خواهد کرد تا هرچه سریع تر 
مشکل دپو شدن کالا بازرگانان در گمرکات نیز برطرف شود، عنوان کرد: امیدوارم دولت 

هرچه سریع تر این مشکل را تا نرسیدن به وضعیت بغرنج بیشتر از این برطرف کند.
این نماینده مجلس با گلایه از برخی رفتار مســئولان مناطق آزاد در موازی کار با 
دستگاه های اجرایی، افزود: در قشم شاهد هستیم منطقه آزاد به سمت موازی کار با اداره 
ورزش و جوانان و جهاد کشــاورزی می پردازد که این موضوعات فرع وظایف محوله 

مناطق آزاد است.

اقتصاد کیش -  عضو کمیسیون اقتصادی مجلس از ارائه طرح "اصلاح قانون اداره 
مناطق آزاد به هیئت رئیسه مجلس خبر داد. 

سیداحسان خاندوزی در شبکه های اجتماعی نوشت:
» طرح "اصلاح قانون اداره  مناطق آزاد" را به هیئت رئیسه مجلس تقدیم کردیم.

امیدواریم مجمع تشــخیص مصلحت و مجلــس تا زمان رفع ایرادات قانون 
اصلی، مناطق آزاد جدیدی را اضافه نکنند یا توســعه ندهند. اقتصاد، ریل جدیدی 

می خواهد.«

قوانین دست و پاگیر موجب بی انگیزگی  
سرمایه گذاران مناطق آزاد می شود

طرح »اصلاح قانون اداره مناطق آزاد« 
به هیئت رئیسه مجلس تقدیم شد

عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس: آقای مدیر عامل با دوچرخه تان 
به ورزشگاه ما هم بیایید

آقای مهندس 
بــاور بفرمایید اگر در ایــن جزیره بخواهد کاری 
انجام شود وتغییر و تحول بزرگی صورت گیرد روشش 
همین اســت بخصوص در حوزه خدمات شــهری و 

عمران و آبادانی جزیره .
آقای مهندس ماهم مثل شــما قبول داریم صرفاً با 
پشت میز نشینی وکنترل ازراه دور کار به مقصد و سرمنزل 
مقصود نمی رسد. منکر تلاش و اهمیت و جایگاه مبتکران 
و اندیشمندان ومدیران متفکر و برنامه ریز نیستیم ولی این 
فقط بخشی از کار است و عمده کار را باید از نزدیک دید، 

لمس کرد و با آن آمیخته شد.
آقای مهندس!

باور بفرمایید کار و آثار کار شما هر نتیجه ای داشته 
باشــد برای مدت ها در اذهان خواهد ماند ، چون ما در 
این جزیره مدیران بســیار زیــادی را تجربه کرده ایم، با 

انواع واقسام تفکر  ها وسلیقه ها ! 
از مدیرانی که از گرمای تابستان کیش فراری بودند 
تا مدیرانی که کار در گرمای تابستان کیش را لذت بخش 
میدانستند! ولی کار شما از جنس مردم و از جنس با مردم 
بودن است. از اینکه عزم خود را برای آبادانی وسازندگی 

جزیره جزم کرده اید از شما ممنونیم.
آقــای مهندس !جزیره مشــکلات زیــادی دارد 
بخصوص در شــرایط فعلی اقتصــادی جزیره که مردم 

واقعا گرفتارند!
مردم جزیره در بخش های مختلف مشــکلات و 
خواســته های زیادی دارند و شــما هرچقدر بتوانید از 
بار مشــکلات مردم در هر حوزه ای کم کنید ارزشمند 
است. قطعا مردم جزیره این اقدامات شما را بیاد خواهند 
ســپرد و فراموش نمی کنند. فرقی نمیکند از قشر کارگر 
تا کارمند تا بازاری و ســرمایه گــذار وبومی و صیاد و 
گردشــگر و....  نوع خدمات مجموعه شما به گونه ای 
اســت که همه میتوانند از آن بهرمنــد گردند ودر واقع 
گســتره  خدمات مجموعه شما به گستردگی همه پهنه 

جزیره است.
آقای مهندس !  اینکه به میان مردم آمده اید و عنوان 
و القاب پست مدیر عاملی شما را  در خود گرفتار نکرده 
است ، بسیار ارزشمند است. آقای مهندس مطمئن باشید 
کار برای مردم  بســیار لذت بخش است و پاداش بسیار 
ارزشــمندی به همراه خواهد داشــت که با هیچ چیزی 

قابل مقایسه نیست. 
آقای مهندس ! حــالا که کیش گردی با دوچرخه 
به مناطــق مختلف جزیره را آغاز کرده اید تقاضا داریم 

سری  هم به ورزشگاه ما بزنید.
ورزشــگاهی فقیر و بــی امکانات در منطقه بومی 

نشین سفین.
آقای مهندس باور بفرمایید وقتی شــنیدیم مدیری 
آمده که بدون واسطه و به دور از تشریفات مرسوم اداری 
خود شخصا به مراکز ومکان ها سر میزند از خوشحالی 

بال درآوردیم و بسیار شادمان شدیم.
آقــای مهندس! تشــریف بیاوریــد  و ببینید  که 
ورزشــگاه ما یک مکان ورزشــی درخور شــان و نام 
کیش نیست. این ورزشگاه مثلًا قرار بود مجموعه دوم 
ورزشــی کیش باشد بخصوص برای استفاده بومیان و 
ســاکنین محلی. اما باید تشــریف بیاورید و  ببینید چه 
وضعیتی دارد. آقای مهندس ما مشــکلات وخواســته 
هایمان را بارها وبارها به هرجایی که شــما تصور کنید 

انتقال داده ایم و گفته ایم اما کو گوش شــنوا .....! 
آقــای مهندس  ! این ورزشــگاه متقاضیان وبهره 
برداران بســیار زیادی دارد و اگر درست به آن رسیدگی 
شــود میتواند یــک معدن پرورش اســتعداد بچه ها و 
فرزندان عزیز این ســرزمین باشد. فرزندانی که نه تنها 
برای جزیره بلکه برای کشور افتخار آفرینی کنند و مردم 

مان را شادمان کنند... ! 
آقای مهندس ! نبیل را که می شناسید؟ علی خدیور 

را می گویم. 
همــان قهرمان پرآوازه ای کــه از همین کوچه پس 
کوچــه های ســفین قدیم به المپیک آســیا راه یافت ! از 
همین ورزشــگاه و از بین همین بچه های سفین برخاسته 
است ، او اکنون اسم وآوازه اش به بازیهای المپیک رسیده 
اســت وباشگاه های صاحب نام دو و میدانی کشور  برای 
به عضویت گرفتنش ســر و دست می شــکنند! ولی او 
همیشــه یک کلام می گوید : بدون نــام کیش هرگز....! 
 هر باشــگاهی کــه بهش پیشــنهاد عضویــت  میدهد
 می گوید  من فقط با نام کیش می دوم! چون پرورش یافته 

این خاکپاره سرزمینم هستم !
آقای مهندس از این نمونه اســتعداد ها و نبیل ها 
در این منطقه کم نداریم اما کمی توجه می خواهد کمی 

توجه و رسیدگی و البته امکانات.
آقای مهندس! ورزشگاه ما با روستایی ترین مناطق 
ایران هم قابل قیاس نیست وآنقدر مشکلات دارد که ما 
نمیدانیم از کدامشان بگوییم. اینجا روزانه محل ورزش 
جوانــان و نوجوانان بســیار زیادی از بومی و غیر بومی 
بود که برای تفریح و فراغت و هدف خود "ورزش" را 

انتخاب کرده اند.
آقای مهندس ورزشــگاه ما  با توجه و رســیدگی 
میتوانــد به یک مکان آبرومند و خوب برای کل ورزش 

جزیره تبدیل شود.
آقای مهندس ! ورزشگاه ما مشکل نور دارد. زمین 

آن را بــرای فوتســال ۳ تکه کرده اند امــا ما نیاز داریم 
برای فوتبال  یکدســت شــود. آقاي مهندس ورزشگاه 
مــا رختکن ندارد و ما مجبوریم در گرما و ســرما لباس 
هایمــان را در هواي آزاد عوض کنیم. آقاي مهندس این 
ورزشــگاه  نیاز به محوطه سازي و ایجاد فضاي سبز و 

زیبا سازي دارد. 
ما مطمئنیم شما  تشریف بیاورید ببینید این  حداقل 
نیازها را تایید میفرمایید! سکوي تماشاگران ما از رنگ و 
رو رفته و اصلا ســکو نیست !خودتان مشاهده بفرمایید 

متوجه وضعیت آن میشوید. 
آقــاي مهندس! یکي از دکل هاي نور اینجا را قبلا 
برداشــتند بردند جایي دیگر تا بعداً جایگزین کنند، اما 
سالهاســت خبري از نصب دکل جدید نیست به همین 
خاطر نور ما نه تنظیم است نه تکمیل! و خیلي کمبودها 
و امکانات جانبي دیگر و دیگر مشکلات ..... ما با حضور 

شما امید به رفع آنها داریم. 
آقای مهندس تشــریف بیاورید حضوری بازدید 
کنیــد. مطمئنیم خودتان دســت بکار خواهید شــد و 
دلتان خواهد ســوخت ! ودستور خواهید داد مشکلات 
ورزشــگاه این بخش از جزیره رفع شود چرا که حیف 
اســت این سرمایه و معدن پرورش و آموزش جوانان و 

نوجوانان سرزمین مان در این وضعیت بماند!
آقای مهندس وقتی کســی نمی شنود ، وقتی کسی 
نمی بیند ، وقتی هرچه میگوئیم و مطالبه میکنیم کســی 
توجــه و رســیدگی  نمی کند ، این بار مجبور شــدیم 
مســتقیماً به شــما که نشــان داده اید مرد عمل و اجرا 

هستید متوسل شویم.
آقای مهندس تشریف بیاورید خودتان مشکلات 
وخواسته های مارا از نزدیک ببینید ، اگر توقعاتمان زیاد 
بــود کاری نکنید و همین که آمده اید ما رضایت داریم 

اما اگر قابل حمایت بودیم  از ما دریغ نکنید !
آقای مهندس ما چشم انتظاریم........!

مــردم جزیره در بخش های مختلف مشــکلات و خواســته های زیادی دارند و شــما 
هرچقدر بتوانید از بار مشــکلات مردم در هر حوزه ای کم کنید ارزشــمند است. قطعا 
مــردم جزیره این اقدامات شــما را بیاد خواهند ســپرد و فراموش نمــی کنند. فرقی 
نمیکند از قشــر کارگر تا کارمند تا بازاری و ســرمایه گذار وبومی و صیاد و گردشگر 
و....  نــوع خدمــات مجموعه شــما به گونه ای اســت که همه میتواننــد از آن بهرمند 
گردند ودر واقع گســتره  خدمات مجموعه شما به گســتردگی همه پهنه جزیره است.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس؛ 

اقتصاد کیش -  انجمن جلســه فوق العاده انجمن سرمایه گذاران و کارآفرینان کیش با 
دعوت از دکتر پورعلی  معاون اجتماعی و فرهنگی سازمان منطقه ازاد کیش و دبیر شورای 
سلامت کیش و دکتر رضانیا رئیس مرکز توسعه سلامت کیش و سخنگوی شورای سلامت  
و حضور تنی  چند از اعضای هیئت امنا و دیگر اعضای انجمن سرمایه گذاران و کارآفرینان 
جزیره کیش در محل دفتر انجمن  برگزار شد. در  این جلسه بعد از خوش آمدگویی  مهندس 
قریب  دبیر کل انجمن ، دکتر پورعلی و  دکتر رضانیا به تشریح عملکرد شش ماهه شورای 
سلامت کیش در مبارزه با شیوع بیماری مهلک کرونا پرداختند و در ادامه جلسه پاسخگوی 

سوالات حاضرین در جلسه شدند.
 به گزارش اقتصاد کیش در ابتدای این جلسه مهندس قریب از زحمات شورای سلامت 
کیش و همچنین کادر درمان و پرســنل زحمتکش بیمارستان کیش ، تقدیر و تشکر به عمل  
آوردند و در ادامه بر ضرورت اهتمام و توجه ویژه به انجام دقیق و کامل کلیه پروتکل های 
بهداشــتی  ، ابلاغیه ها و اطلاعیه های شــورای سلامت کیش تاکید کردند . ایشان همچنین 
در ادامه ســخنان  خود ، در مورد لزوم تعامل و همکاری های بیشــتر بین بخش خصوصی و 

شورای سلامت کیش تاکید کردند . 
در این نشســت هم چنین  دکتر پور علی معاون اجتماعی و فرهنگی ســازمان منطقه 
آزاد کیش و دبیر شــورای ســلامت کیش با بیان شرحی از  از شرایط حاکم بر جزیره کیش و 
اقدامات فعلی شورای سلامت ، گزارش کاملی از آغاز مبارزه با شیوع بیماری کرونا از اوایل 
اسفند ماه ۹۸ تا پایان تیر ماه ۹۹ ارایه نمودند .وی  با اشاره به تلاش های بی وقفه کادر درمانی 
برای مبارزه با شیوع بیماری کرونا ، تاکید کردند با توجه به تغییر  شرایط در اوایل خرداد ماه 
۱۳۹۹ ، استراتژی جدیدی برای مبارزه با ویروس کرونا در دستور کار شورای سلامت کیش 
قرار گرفت . پورعلی   یکی دیگر از چالش های  بزرگ پیش روی شــورای ســلامت کیش 
را گشایش های پلکانی کسب و کار در جزیره کیش در کنار کنترل و کاهش سرعت انتشار 

ویروس کرونا دانستند . .
در ادامه این نشست دکتر رضانیا با تشریح اقدامات انجام گرفته در شورای سلامت کیش 
،به دلایل قرنطینه جزیره کیش در اسفند ۹۸ و فروردین ۹۹ پرداختند و بیان داشتند که  دلیل 
اصلی قرنطینه جزیره کیش این بود که بیمارستان کیش در ابتدا برای مبارزه و مقابله با شیوع 
بیماری کرونا و خدمت رسانی به بیماران عزیز ، نه به لحاظ سخت افزار و نه به لحاظ نیروی 
انسانی ، آمادگی کافی را نداشت و همین موضوع باعث شد تا تصمیم به قرنطینه کامل جزیره 
کیش ، بستن پروازها و منع آمد و شد گرفته شود .وی افزود:  بلافاصله بعد از این تصمیم ، 
تعداد تخت های بخش عفونی تنفسی بیمارستان از ۸ به ۸۰ تخت افزایش پیدا کرد ؛ نیروی 
انسانی آموزش های  لازم را دید و سخت افزار مورد نیاز برای مقابله با شیوع بیماری کرونا 

برای بیمارستان جزیره کیش خریداری و نصب گردید . 
رضا نیا افزود : تمام  تلاش این شورا این بود که علاوه بر کند کردن سرعت شیوع این 
بیماری ، گشایش ها نیز به صورت پلکانی و به تدریج انجام پذیرد ؛ اما از اوایل خرداد ماه 
ویروس کرونا یک جهشــی را تجربه کرد و قدرت آلودگی خود را به ۳ برابر افزایش داده 
است و به همین علت استراتژی شورای سلامت کیش ، برای مبارزه با این بیماری مهلک ، 
تغییر کرد . عدم استفاده از برخی دستگاههای خریداری شده برای بیمارستان کیش ، کمبود  
نظارت بر سوپرمارکت ها و میوه فروشی ها ، عدم نظارت بر ناوگان هواپیمایی  و همچنین 
وضعیت  حمل و نقل عمومی جزیره  کیش از مواردی بود که در این جلسه توسط حاضرین 

مطرح و برای حل این مشکلات راهکارهایی اندیشیده شد . 
در پایان جلسه مقرر شد بخش خصوصی جزیره کیش ، همانگونه که در گذشته از تمام 
پروتکل ها ، ابلاغیه ها، دستورات و توصیه های شورای سلامت کیش پیروی کرده است ؛ 
همچنان با  قدرت در کنار این شــورا به تلاش برای انجام کامل کلیه پروتکل های بهداشتی 

، اهتمام ویژه ورزد.

لزوم توجه جدی به رعایت 
پروتکل های بهداشتی درکیش 

معاون توسعه مدیریت ومنابع استانداری هرمزگان  خبر داد؛

اقتصاد کیش -  ســامانه الکترونیکی مکاتبه هــای اداری هرمزگان با هدف کاهش 
مراجعه مردم به دســتگاه های اجرایی کاهش یافته و در مصرف کاغذ صرفه جویی روز 

دوشنبه راه اندازی شد. 
معاون توسعه مدیریت ومنابع استانداری هرمزگان در حاشیه راه اندازی این سامانه 
گفت: با وجود این سیســتم، انجام مکاتبه ها با تمام دستگاه ها و سازمان ها از طریق دفاتر 

پیشخوان خدمات دولت در هرمزگان قابل انجام است. 
نازنین شــیبانی تذرجی افزود: برای نخســتین بار در هرمزگان امکان ارســال نامه 
به ادارات از طریق دفاتر پیشــخوان از سراســر استان فراهم شده و مردم می توانند بدون 
مراجعه حضوری به ادارات و دســتگاه ها نامه های خود را از طریق دفتر پیشخوان دولت 

در شهر خود پیگیری کنند.
معاون اســتاندار هرمزگان اظهارداشــت: کاهش رفت و آمدهای مردم در شهرها و 
روستاها و نداشتن نیاز به مراجعه حضوری شهروندان به ادارات و همچنین کاهش ترافیک 

شهری از دیگر اهداف  راه اندازی سامانه مکاتبه دولت در دفاتر پیشخوان استان است.
 شــیبانی یادآورشــد: اتصال روســتاها به دســتگاه های دولتی یکی از مهم ترین 

مزیت های دولت الکترونیک است که باعث کاهش رفت و آمد روستاییان می شود.
وی با تاکید بر سهولت انجام کار در این سامانه گفت: تمام مراحل و گردش کار در 

این سامانه به صورت پیامکی به اطلاع کاربران خواهد رسید.
شــیبانی یادآورشــد: فرایند ارائه خدمات شبکه دولت به مردم استان در این سامانه 
شــامل پذیرش درخواســت، ثبت درخواســت در ســامانه، ارائه کد رهگیری، پیگیری 
درخواســت از دستگاه ها و اطلاع رســانی به متقاضی است و ارائه پاسخ با کدملی و کد 

رهگیری صورت می گیرد.
بــه گفتــه وی، این خدمت امکان ثبت نامه ها و درخواســت مردمی از طریق دفاتر 
پیشــخوان دولت و به گردش در آوردن نامه ثبت شــده در دســتگاه های متصل به شبکه 
دولــت را فراهــم می آورد و تمامی افراد حقیقــی و حقوقی می توانند نامه های خود را به 
تمامی دســتگاه های متصل به شبکه دولت از طریق پنجره واحد پیشخوان ارسال نمایند 

و از همین طریق پاسخ مکاتبه خود را دریافت نمایند.

سامانه الکترونیکی مکاتبه های 
اداری در هرمزگان راه اندازی شد

در نشست مشترک شورای سلامت و انجمن سرمایه گذاران 
وکارآفرینان  کیش مطرح شد ؛

اقتصاد کیش -  دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان در بیان تازه ترین آمار کرونا در این 
استان، از فوت ۸ نفر دیگر در ۱۳ مرداد خبر داد. 

فاطمه نوروزیان در گفت وگو با بخش خبر ســیمای مرکز خلیج فارس، اطلاعات 
تازه ای از وضعیت کرونا در هرمزگان ارائه کرد.

به گفته مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان در روز ۱۳ مرداد ، ۸ نفر 
دیگر در پی ابتلا به کرونا جان خود را از دست دادند که شمار کل فوتی ها به 56۳ نفر رسید.

به گفته وی اکنون ۳۰7 نفر در اثر ابتلا به کرونا در بیمارســتان های اســتان بســتری 
هستند که ۸5 نفر از آنان آی سی یو هستند و حال ۳2 نفر وخیم است.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان، کل آزمایشات تشخیصی کرونای انجام 
شده در این استان را نیز 5۰ هزار و 75۳ مورد اعلام کرد.

اقتصاد کیش -  رئیس کل گمرک در حکمی عبداله کریمی را به عنوان به مدیرکل 
گمرک کیش منصوب کرد.

ســید مهدی میراشــرفی رئیس کل گمرک در حکمی عبداله کریمی را به عنوان به 
مدیرکل گمرک کیش منصوب کرد.

در این حکم آمده اســت: انتظار می رود با اتکال به خداوند متعال تمام مســاعی 
خود را با استفاده از توان تخصصی همکاران، کارشناسان و تعامل با سازمانهای همجوار 
بمنظور انجام وظایف قانونی در راســتای قانون امور گمرکی و روان ســازی رویه های 
اجرائی از طریق پیاده ســازی روشــهای الکترونیکی و نظارت دقیق بر انجام بهینه امور 
محوله در قالب سامانه جامع امور گمرکی از جمله نظارت بر انجام رویه ها و تشریفات 
گمرکی اعم از صادرات، واردات، ترانزیت، مسافری و... و همچنین نظارت بر صحت 
تشــخیص، تعییــن و وصول حقوق ورودی و نیز اعمال مقــررات مربوط به قاچاق و 
تخلفــات گمرکی، پیگیری عملیات ابــلاغ و اجراء و وصول مطالبات و حقوق دولت، 
امکانات سازمانی لازم را برای تحقق ارتقاء بهبود فضای کسب و کار و سلامت اداری 
با حفظ اصول قانون مداری و منشــور اخلاقی دولت تدبیر و امید بکار گیرید. توفیق و 
ســربلندی جنابعالی را در تقویت عزت و اقتدار نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران و 

انجام وظایف محوله از خداوند منان مســئلت می نمایم.

»کرونا« در هرمزگان جان 8 نفر 
دیگر را گرفت

 مدیرکل جدید گمرک کیش 
منصوب شد 

با حکم رئیس کل گمرک ایران ؛


